
Bokslutskommentar verksamhetsåret 2023.

Föreningen har en ekonomi i balans. Vi har under året gjort ett takbyte som Engrens Tak utförde. 
Detta kostade 206 000:- och vi behövde inte ta något lån för detta då vi har haft en stark kassa.

Vi har fått in 18 150:- i medlemsavgift och det är ungefär som föregående år ( 18 400:-)

Uthyrning av Altorp har gett intäkt på 110 150:-, något mindre än föregående  (122 190:-)

Vid årets slut har vi en kassa/bank på 171 652.22.- det är en minskning från föregående år på drygt 
195 000:- men då har vi som sagt betalat fakturan från Engrens tak.

Vi gör ett bra år trots allt.
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